Notice No.: 2122051



Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail: info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

19 November 2021

Dear Parents,

Special Traffic Arrangement on Mount Davis Road (Road Works)

The school has been notified by Win Win Way Construction Co., Limited that starting from mid-November, road works would be carried out on Mount Davis Road, scheduled to be completed in May 2022. To facilitate the road works, there will be temporary narrowing of the roadway, and special traffic arrangements will be implemented. (For details, please refer to Appendix 1.)

Parents driving their daughters to or from school are advised to pay close attention to the traffic conditions on Mount Davis Road, as well as allowing ample travel time. In the meanwhile, the school strongly appeals for cooperation from parents to refrain from parking their vehicles illegally in the vicinity of the school, which can cause traffic congestion and inconvenience to the residents nearby.

In addition, the school has notified the school bus service provider of the captioned special arrangement to be complied with. Should you have any queries, please contact the teacher-in-charge, Ms. O. K. Lam on 2817 1764.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan

Principal



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

摩星嶺道工程及交通管制措施事宜

學校接獲恆誠建築工程有限公司的通知,摩星嶺道將於 2021 年 11 月中展開公共設施接駁工程,工程預計將於 2022 年 5 月完成。屆時,摩星嶺道路段的行車線將會收窄及實施相應的交通管制措施(可參考附件一)。

煩請家長接送學生往返學校時,多加留意摩星嶺道一帶的交通情況,並預留充裕時間。同時, 學校強烈呼籲駕駛私家車接送學生的家長,切勿在學校附近的摩星嶺道違例停泊車輛等候,以免造 成道路擠塞,影響附近居民。

此外,學校已告知校車公司並須配合有關安排。如有垂詢,請致電 2817 1764 聯絡林安琪負責老師。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年十一月十九日

Notice No.: 2122051



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page: www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax: 2855 8420

Appendix 1 附件一

